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PROCES  VERBAL 

al sedintei ordinare a Consiliului Local Tintesti, 

incheiat astazi, 09.03.2022 
  

 

 

            Conform Regulamentului de functionare al Consiliului Local Tintesti, presedinte de sedinta este 

desemnat dnul. Lambru Iulian.  

            Astazi, data de mai sus, are loc sedinta ordinara a Consiliului local, fiind prezenti  13 consilieri din 

totalul de 13 .  

            Au fost prezenti, in calitate de invitati: 

                                                       Stoica Aurel             – primar 

                                                       Petrescu Sandina      -   pentru secretar 

                                                       Rotarescu Cristina    - consilier juridic 

                                                       Manea Constantin    - functionar achizitii  

 

                                                

 

Incep lucrarile sedintei: 
 

                                Dna secretara da citire dispozitiei de convocare a Consiliului Local in sedinta de indata in 

ziua de 09.03.2022,  dupa cum urmeaza: 

 

 

1. Proiect de hotarare privind  aprobarea bugetului local al comunei Tintesti pentru anul 2022 

          Initiator: primar, Stoica Aurel 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea cuantumului burselor scolare  

     

         Initiator: primar, Stoica Aurel 

 

             Inainte de a se supune la vot ordinea de zi, dl. primar propune suplimentarea acesteia cu 

Proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii serviciului de consultanta, asistenta si reprezentare 

juridica in dosarul nr. 429/200/2022 

    Se spune la vot ordinea de zi. Toti consilierii sunt “ pentru” . 

          Se supune la vot procesul verbal al sedintei anterioare. Toti consilierii sunt “ pentru”. 

               Se trece la primul punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului 

local al comunei Tintesti pentru anul 2022 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare si adreselor cu sumele primate de la ANAF.  

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

Dl. Primar continua dand citire listei de investii: 

a) Realizare gard Serviciul de Utilitate publica Maxenu; 

b) Eficientizare energetica cladirea Primariei 

Dl. Iordache intreaba ce presupune aceasta. 



Dl. Primar raspunde ca este vorba despre izolarea cladirii si sistem de incalzire cu pompa de apa. 

Dl. Iordache doreste sa stie daca poate fi extinsa cladirea si daca banii vor fi de la bugetul local. 

Dl. Primar raspunde ca se va depune un proeict pe fonduri europene si nu implica si extindere de 

cladire. 

c) Achizitionare si montare sirena electrica 

Dl.Iordache intreaba cum a fost stabilita suma destinata achizitionarii. 

Dl. primar raspunde ca s-a facut un studiu de piata si ca se va tine cont de cea mai buna oferta. 

Dl. Iordache intreaba de ce nu afost achizitionata pana la acest moment, dat fiind ca a figurat in lista 

de investitii inca din anul 2016. 

Dl. Primar raspunde ca au fost alte prioritati si multe cheltuieli in anii anteriori. 

d) Sala de sport la Scoala Pogonele 

Dl. primar arata ca se vor debloca curand banii pentru acest proiect. 

e) Eficientizare energetica Scoala Maxenu si Scoala Pogonele 

f) Fosa septica la Scoala Pogonele  

Dl. Primar ofera lamuriri: exista un proiect pentru wc-uri tip container si este necesar sa fie realizata 

o fosa septica.  

Dl. Iordache intreaba daca vor fi prinsi tot 800 milioane vechi, cum a fost pentru Caminul Cultural. 

Dl. Primar raspunde ca suma prinsa este de 500 milioane vechi, iar la Camin acea suma a fost 

prevazuta, dar nu si cheltuita. Va informa la sedinta viitoare care este suma cheltuita la Camin. 

g) Achizitionare echipamente IT pentru scoli; 

h) Amenajare curte si gard Camin Cultural Maxenu si igienizarea acestuia 

Dl. Iordache considera ca trebuie inlocuit si mobilierul, care este vechi. 

Dl. Viceprimar crede ca ar fi o investitie care nu se justifica, intrucat nu se mai organizeaza 

evenimente acolo.  

i) Alimentare cu apa in comuna Tintesti  

Dl. Primar explica – se vor aloca bani pentru studiul de fezabilitate. Deocamdata a fost realizat doar 

devizul. Studiul de fezabilitate se va face in momentul in care se cunoaste faptul ca exista finantare, 

altfel riscand sa fie facut prea devreme sis a trebuiasca actualizat la data depunerii.  

j) Modernizare iluminat public 

Dl. Primar spune ca este vorba despre continuarea lucararii si montarea a 50 de lampi in satul Odaia 

Banului si de 10 lampi la Ferma Garoflid. 

Dl. Dragan arata ca ar mai fi nevoie de o lampa la cimitirul din Tintesti si una la fostul CAP. 

Dl. Primar aduce la cunostinta ca exista o cerere pentru extinderea iluminatului in satul Maxenu. 

Proprietarii au realizat lucrarea subteran.  

Dl. Iordache considera ca acesta lucrare putea fi facuta inca de anul trecut, cand oricum s-a depasit 

suma alocata si numarul de lampi prevazut initial. 

k) Introducere retea gaze in comuna Tintesti 



Dl. Primar precizeaza ca suma prevazuta este pentru studiu de fezabilitate, daca se va intra in 

program. 

Dl. Iordache atrage atentia ca este un termen de 45 de zile pentru depunerea proiectului pentru gaze.  

Dl. Manea arata ca se face intai devizul si apoi, daca se aproba, se va face studiul de fezabilitate. 

l) Executare trotuar cu pista de bicicleta in satul Maxenu si intre Pogonele si Tintesti 

m) Amenajare platform de gunoi de grajd 

Dl. Primar indica locul unde se va realiza acesta: la iesire din satul Tintesti, spre Ferma Garoflid, pe 

drumul Luncii. Pentru acesta este nevoie sa fie facut un schimb de teren cu parohia Pogonele.  

Intre timp a intrat in sala si preotul Palade Jenel, care este de accord cu propunerea domnului 

primar. 

n) Achizitionare si instalare sistem video 

Dl. Primar arata ca a fost realizat in prima etapa studiul de risc si ca s-a recomandat montarea a 92 

de camere, minim fiind de 35 de camere. Se vor achizitiona atatea cate va permite bugetul.  

o) Infiintare sistem canalizare  

Dl. Primar face specificarea ca este vorba despre suma pentru studiul de fezabilitate.  

p) Modernizare drumuri de interes local 

Dl. Iordache intreaba daca, in cazul in care nu vor fi primite fondurile de la FDI se va executa totusi 

acesta lucrare. 

Dl. Primar raspunde ca se vor folosi banii din fondul de rulment. 

Dl. Iordache intreaba daca avem 50 miliarde vechi in fondul de rulment.  

Dl. Primar raspunde ca nu, dar se va achita initial pietruirea si apoi se vor gasi solutii de continuare.  

q) Amenajare statii incarcare autovehicule electrice  - asigurarea unui teren si aducerea curentului de la 

sursa la statie 

In continuare, dl. Manea arata ca prioritizarea proiectelor este urmatoarea:  

1. Apa 

2. Canalizare 

3. Drumuri 

              Dl. Iordache intreaba daca toti banii alocati in anul anterior parohiilor s-au si chletuit. Dnul. primar 

raspunde afirmativ. 

            Dl. Iordache intreaba care este stadiul privind un al treilea transformator in Pogonele. Dnul. primar 

raspunde ca a fost scoasa la licitatie lucrarea privind instalarea acestuia. 

           Dl. Iordache doreste sa stie cand va continua lucarea de cadastrare gratuita a imobilelor si cum va fi 

realizata acesta in intravilan, daca noi nu avem inca Nomenclatorul stradal implementat. 

           Dl. Primar raspunde ca inca nu s-a atribuit lucrarea de cadastrare, fiind scoasa la licitatie din nou, intrucat 

nu s-a inscris nimeni. Daca nici de data asta nu se inscribe nimeni, e posibil ca banii sa fie alocati direct 

primariilor pentru efectuarea lucrarilor. Cat priveste Nomenclatorul stradal, acesta a fost deja inregistrat in 

RENS, iar in saptamana ce va urma se vor monta placutele cu denumirile de strazi si numerele in fiecare sat.  



             Dl. Iordache solicita ca in sedinta urmatoare sa fie prezentata o situatie privind  suma totala restanta la 

plata impozitului pentru terenul extravilan.    

             Dl. Iordache considera ca se aloca o cantitate foarte mare de combustibil pentru cele 3 masini ale 

primariei. Intreaba care este consumul estimativ, din moment ce pentru anul trecut s-au alocat 40.000 litri.  

             Dl. Manea raspunde ca anul acesta sunt prinse 20 de tone. Ii solicita domnului Iordache sa verifice in 

executia bugetara pe anul trecut care este suma ce a fost cheltuita. Una este ce se prevede, alta este ce s-a 

cheltuit.  

            Dl. Iordache intreaba daca la Serviciul de salubritate sunt acum circa 3200 de abonati, asa cum reiese din 

calcule. Dl. Manea raspunde ca sunt mai putini, intrucat in suma totala sunt cuprinsi si banii incasati de la 

societatile comerciale.  

           Dl. Avram este de parere ca bugetul pentru anul 2022 contine prea multe sume alocate pentru studii de 

fezabilitate. Sunt prea multe proiecte, ar trebui sa fie prioritizate si sa se porneasca efectiv unele dintre ele. 

Acestea au mai fost de altfel prinse si in anul anterior si nu au fost realizate intrucat prioritate au avut drumurile, 

ceeea ce se va intampla si anul acesta. Prin urmare, nici anul acesta nu vor fi realizate.  

        Dl. Iordache spune ca nici nu se mai pot realiza prea multe in conditiile in care numai pietruirea a 3 

drumuri costa 10 miliarde vechi.  

       Dl. Viceprimar raspunde ca nu este vorba doar de pietruire, ci sunt cuprinse mai multe lucrari in acesti bani.  

       Parintele Palade Jenel doreste sa stie care este suma care a fost propusa in acest an pentru Culte. Dumnealui 

arata ca in fiecare an s-au luat decizii in acest sens fara a fi consultati si preotii din comuna, dar, cu ceea ce s-a 

alocat, preotii s-au inteles si au facut fiecare cat s-a putut pentru parohia sa. Totodata dumnealui sustine pozitia 

domnului Avram de a nu se cheltui sume pentru prea multe studii de fezabilitate, ci a se realizacateva proiecte in 

totalitate.  

        Dl. Primar raspunde ca au fost alocati 60.000 de lei pentru Bisericile ortodoxe si 10.000 de lei pentru cea 

adventista. In ceea ce priveste sumele pentru studiile de fezabilitate, acestea se vor cheltui doar in momentul in 

care exista deja aprobat devizul.                    

                   Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

     In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea bugetului local al comunei Tintesti pentru 

anul 2022 se aproba cu 8 voturi “pentru” , 4 “impotriva” si o abtinere din totalul de 13 consilieri prezenti la 

sedinta. 

             Dnul. Visan se abtine. 

             Dnul. Iordache este impotriva deoarece proiectul de hotrarare nu a fost discutat in sedinta pe comisii, nu 

se regasesc propunerile facute de consilierii PNL. Nu poate vota “pentru” un buget in care sunt prevazute 20 de 

tone de motorina pentru 3 masini.  

            Dnul. Avram este impotriva deoarece sunt repetate aceleasi proiecte din fiecare an si nu s-a realizat 

nimic. 

            Dnul. Mirea este impotriva. 

            Dnul. Gomoescu este impotriva.  

              Se trece la al doilea punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea 

cuantumului burselor scolare  

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare si adresei scolii.  

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

               Dnul. Dragan propune ca pentru Avram Constantin suma alocata sa fie de 300 de lei, intrucat are o 

situatie familiala grea, fiind orfan de tata, iar mama munceste ocazional pentru a se intretine.  



             Dnul. Iordache propune ca suma sa fie de 400 de lei. Se supune la vot propunerea dlui. Iordache. Toti 

consilierii sunt “pentru”.  

             Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

              In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea cuantumului burselor 

scolare se aproba cu 13 voturi “pentru” , din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta. 

     

      Se trece la al treilea punct de pe ordinea de zi: Proiect de hotarare privind aprobarea achizitionarii 

serviciului de consultanta, asistenta si reprezentare juridica in dosarul nr. 429/200/2022 

 

            Dnul. primar  da citire referatului de aprobare.  

 Apoi, se da citire raportului compartimentului de specialitate. 

             Dl. Iordache doreste sa stie daca reclamantele din acest dosar au prezentata cartea funciara la primarie, 

daca s-a facut contestatie in termen si cine a avizat cartea funciara din cadrul primariei.  

             Deoarece nu mai sunt discutii, se supune la vot proiectul de hotarare. 

              In urma votului deschis, Proiectul de hotarare privind aprobarea achizitionarii serviciului de 

consultanta, asistenta si reprezentare juridica in dosarul nr. 429/200/2022 se aproba cu 13 voturi 

“pentru” , din totalul de 13 consilieri prezenti la sedinta. 

 

           Se trece la al patrulea punct de pe ordinea de zi:   Diverse  

          Robert Radu, din satul Maxenu, elev in clasa a XII-a este nemultumit de faptul ca la acest moment 

comuna arata ca vremea bunicului sau. El a dorit sa deschida o afacere cu fonduri europene pentru tineri 

investitori in satul Maxenu, dar nu s-a aprobat deoarece  nu exista canalizare in zona. Considera ca in comuna 

noastra nu ai sanse sa te dezvolti, sa lucrezi si trebuie sa pleci in oras pentru asta.  

           Dl. Viceprimar nu este de acord cu cele aratate de Robert. Dumnealui este de parere ca au fost facute 

multe lucruri in comuna, iar pe drumul pe unde bunicul lui Robert mergea cu caruta, acum se merge cu o viteza 

de 100 km/ora. Totodata, daca Robert vrea sa faca o spalatorie auto, cum s-a auzit, dumnealui s-a interest si 

acest proiect merge realizat.  

          Dnul. Dragan informeaza ca ginerele sau, Alexe Viorel, impreuna cu Petrache Liviu doresc sa bata o 

pompa la cimitrul din Tintesti. Dumnealor solicita primariei materialele necesare si se vor ocupa personal de 

aceasta lucrare.  

           Dnul. viceprimar se ofera sa asigure dumnealui materialele necesare.  

            

             Drept  care, s-a intocmit prezentul proces verbal. 

 

 

                      Presedinte de sedinta,                                                               Intocmit, 

         Consilier, Lambru Iulian                                    Consilier juridic, Rotarescu Cristina 


